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تئاتر »هشتگ، بچه شهرستانی ام« روی صحنه می رود 

ــر کــمــدی »هــشــتــگ،  ــئــات ت
ــی ام«  ــ ــان ــ ــت ــرســ ــهــ ــه شــ ــچــ ــ ب
کارگردانی  به نویسندگی و 
ــان از یکشنبه  نــویــد اســدی
۹اردیـــبـــهـــشـــت هــــر شــب 
ــن  ــ ــال ســــــــــاعــــــــــت20 در ســ
تماشاخانه اســتــاد لطفی 
پردیس تئاتر مستقل روی 
صحنه مـــی رود. ایــن تئاتر 
داســـتـــان یــک پــســر جــوان 

شهرستانی است که به شهری بزرگ رفته است، ولی اوضاع طبق 
خواسته اش پیش نمی رود. او تلاش می کند خودش را به جامعه 
ثابت کند. در نمایش »هشتگ، بچه شهرستانی ام« محمدحسین 

خسروی به ایفای نقش می پردازد.

آغاز اجراهای نمایش »گالیله«

ــه«  ــ ــلـ ــ ــیـ ــ ــالـ ــ نـــــمـــــایـــــش »گـ
به کارگردانی رضــا احمدی 
از سه شنبه 11اردیبهشت 
ــت20:30 در  ــ ــاعـ ــ هـــرشـــب سـ
وی  تماشاخانه شمایل ر
صحنه می رود. نمایشنامه 
این اثر نوشته برتولت برشت 
است و آرش خیرآبادی آن را 
بازنویسی کرده است. گروه 
بازیگران نمایش »گالیله« 

را ساجد اندرون، بهار کلاهی، فریبا عابدین زاده، علی عبداللهی، 
امیر جوادزاده، وحید غلامی، دریا تاجیرودی، محمد رخی، فاجان 
جعفرزاده، آرمــان صفری، رضا میرعرب و حامد علیزاده تشکیل 

می دهند.

اجرای نمایش »آقای رستم« در پردیس مستقل

اجــرای نمایش »آقارستم! 
لــطــفــا احـــتـــرام خـــودتـــان را 
نگه داریـــد« به نویسندگی 
ــاره فــرســا و کــارگــردانــی  ســت
مـــصـــطـــفـــی نــــصــــیــــری از 
یکشنبه 16اردیبهشت آغاز 
 مــی شــود. تــارخ اردشــیــری، 
 جـــــــــلال شـــــهـــــبـــــازنـــــژاد، 
ــا ارجـــمـــنـــدی،  ــدرض ــم ــح م
 مــــــحــــــمــــــد ســـــــــــــــــادات،

ــادات، امیرحسین خطیبیان و   ســجــاد عــلــی آبــادی، حجت ســ
 رامین رخ فروز ازجمله بازیگرانی هستند که در این نمایش به ایفای 
نقش می پردازند. نمایش »آقــای رستم! لطفا احترام خودتان را 
نگه داریــد« از 16اردیبهشت هرشب ســاعــت20:20 در تماشاخانه 

انوشیروان ارجمند پردیس تئاتر مستقل روی صحنه می رود.

کم رنگ شدن حضور استادان مؤثر در دانشگاه ها  

کاظم خــراســانــی، مــدرس و طــراح گــرافــیــک، بــا اشــاره 
گی های اقتصادی، سیاحتی و زیارتی مشهد،  به ویژ
می گوید: مشهد از لحاظ حریم جمعیتی اش و حضور 
هنرمندان نامی به ویژه در حوزه گرافیک و تبلیغات، 

شهری مهم، حساس و تأثیرگذار است.
ــا وجــــود ایــــن، فــضــای آمـــوزشـــی آن دســـت کـــم در  بـ
شش هفت سال گذشته خروجی قابل توجهی مشابه 
ســابــق نداشته اســـت. ایــن درحــالــی اســت کــه تعداد 
دانشگاه های غیردولتی در مشهد بیشتر شده اند و 
به قول یکی از استادان پیشکسوت، در هر خانواده ای 
یک طراح گرافیک به نمایندگی از جامعه گرافیک داریم.

این هنرمند کاهش میل و رغبت دانشجو متأثر از نبود 
غ التحصیلی را یکی از دلایل اصلی افت  شغل پس از فار
آموزش در مشهد می داند و می گوید: در سال های خیلی 
دور خروجی رشته گرافیک پذیرفتنی بــود، ولی الان 
به ندرت می توانیم در کلاس ها گرافیست خوب پیدا 
کنیم.خراسانی همچنین یادآور می شود: کیفیت آموزش 
در دانشگاه هم ضعیف شده است که یکی از علت هایش 
را می توان کم رنگ شدن حضور برخی استادان مؤثر 

در دانشگاه ها دانست. این استادان 
معمولا به دلیل حق الزحمه های اندکی 
که دانشگاه پرداخت می کند، ترجیح 
می دهند بیرون از این محیط مشغول 

فعالیت شوند.
او با اشاره به سرفصل های درسی متعدد 
و زیرشاخه های گسترده رشته گرافیک 
بیان می کند: دانشجویان ما فکر می کنند 
که فقط باید طراح خوبی باشند، یعنی 
پشت میزشان بنشینند و پوستر، نشانه، 
جلد کتاب و... طراحی کنند؛ اما آن ها باید 
با حوزه های مدیریت هنری، تبلیغات 
کنار  کــار گروهی هم آشنا شوند و در  و 
طراحی، برنامه ریزی، طراحی و اجرای 
پویش های مختلف تبلیغاتی، شناخت 
رسانه های مناسب با هر محتوا و... را 
تجربه کنند. متأسفانه این مباحث در 

دانشگاه ها بسیار انــدک است یا تدریس نمی شود و 
دانشجویان فقط به فضای طراحی محدود می شوند.

به نظر خراسانی، دانشجویانی موفق تر هستند که علاوه 
بر حضور در کلاس های درس، در آژانس های تبلیغاتی 
هم حاضر شوند، کارآموزی بروند و ارتباط مستقیمی با 
مشتری و سفارش دهنده و چالش های روبه روشدن با 
آن برقرار کنند و تجربه بیاموزند. او همچنین به اهمیت 
حضور دانشجویان در کارگاه های انتقال تجربه در کنار 
کید می کند.این هنرمند  کلاس های درس دانشگاه تأ
در پایان صحبت هایش درباره ورودی های جدید رشته 
گرافیک نیز یادآور می شود: نسل جدید به واسطه حضور 
گسترده در فضای مجازی، دید بصری قوی تری نسبت 
به نسل های گذشته اش دارد، امــا درواقــع خروجی 

قابل توجهی نسبت به نسل گذشته ندارد.
او ادامه می دهد: در گذشته تعداد قابل ملاحظه ای 
طراح خوب پرورش می یافت و امروز به راحتی نمی توان 

غ التحصیلان برای  طراح خوب و استانداردی را از بین فار
معرفی به استودیوها و آژانس های تبلیغاتی انتخاب کرد.
کید می کند: منابع و سایت هایی  خراسانی همچنین تأ
ک آماده طراحان گرافیک هستند،  که در همه دنیا خورا
ــواردی هستند که یک طــراح خــوب را دیگر  از دیگر م
وادار به تفکر، اتود زدن و طراحی مناسب نمی کنند. 
نبود شناخت درست مشتری از طراحی مناسب نیز 

از معضلات همیشگی جامعه گرافیک بوده و هست.

اشتیاقی برای یادگیری وجود ندارد  

حامد محمدیان که سابقه تدریس در دانشگاه ها، 
آموزشگاه ها و دوره های خصوصی را در کارنامه خود 
دارد، دربــاره استادانی که این روزهــا رشته گرافیک را 
تدریس می کنند، می گوید: به نظرم برخی استادان 
گرافیک، صلاحیت معلمی را ندارند و مدیر گروه یا رئیس 

آموزش آن ها را اشتباه انتخاب کرده اند.
کید بــر ضـــرورت مرزکشیدن میان معلمان و  او بــا تأ
هنرمندان می گوید: یک استاد بــرای انتقال مطالب 
درســی باید روان شناسی بلد باشد و بتواند با نسل 
جدید ارتباط برقرار کند و حرفشان را بفهمد. ازاین رو 

یک طراح گرافیک حرفه ای 
لزوما نمی تواند یک مدرس 
خوب هم باشد.محمدیان 
ــه مـــی دهـــد: معضل  ــ ادام
ــگــر، حــق الــزحــمــه هــای  دی
اندکی است که دانشگاه به 
استادان پرداخت می کند. 
این اتفاق باعث شده است 
برخی استادان از تدریس 
انصراف دهند و دانشگاه ها 
ــراغ اســـتـــادان  ــه ســ ــ هـــم ب
کم تجربه تر یا دانشجویان 
غ التحصیل شده  تازه فار

بروند.
ــاد دانـــشـــگـــاه  ــ ــت ــ ایـــــن اس
ــن دربــــــــــــاره  ــ ــی ــ ــن ــچــ ــمــ هــ
تــفــاوت هــای نسل جدید 

با گذشته یــادآور می شود: بچه های دهــه60 از لحاظ 
شخصیتی متواضع تر بودند و میل بیشتری به یادگیری 
و رشد شخصی داشتند، اما نسل جدید گویا خودش 
را نیازمند دانش نمی بیند و احساس می کند با مسائل 
دیگری مانند پول و رابطه می تواند کارش را پیش ببرد.

او ادامه می دهد: الان دانشجویان فقط به قبول شدن 
فکر می کنند و متأسفانه تعداد افراد مشتاق در میان 
آن ها بسیار کم است. البته این وضعیت در آموزشگاه 
و سپس در کلاس های آزاد بهتر اســت و هنرجویان 
بــا اشتیاق بیشتری شرکت می کنند.محمدیان در 
مجموع وضعیت آمــوزش در مشهد را رضایت بخش 
کید می کند: حوصله نداشتن مخاطب  نمی داند و تأ
برای یادگیری و دغدغه های مختلف معلمان باعث 
شده است آن دادوستدی که باید بین این دو دسته 
برقرار شود، به درستی شکل نگیرد.این استاد دانشگاه 
یادآور می شود: وقتی استادان در کلاس های دانشگاه 

می بینند اشتیاق به یادگیری وجــود نــدارد، کمترین 
میزان اطلاعات را در اختیار دانشجویان می گذارند 
و دانشجویان هم با همان اطلاعات کم وارد بازار کار 

می شوند و توانایی لازم را برای طراحی ندارند.
او همچنین با اشاره به استقبال هنرجویان از کارگاه ها 
و دوره های آموزشی کوتاه مدت، می گوید: عموم مردم 
به ویژه قشر جــوان، حوصله شان نسبت به گذشته 
کمتر شده است. ازاین رو از کارگاه های زودبازده بیشتر 
استقبال می کنند و باتوجه به انگیزه شان، داده های 
بهتری هم دریافت می کنند؛ درحالی که در دانشگاه این 
انگیزه وجود ندارد و کاری هم نمی توان برای آن انجام 
داد، مگر اینکه همه همت کنند و به شیوه دیگری درس 
دهند.محمدیان که کارگاه های انتقال تجربه را در این 
مسیر بسیار تأثیرگذار می داند، می گوید: به نظرم یکی 
ج از دنیای گرافیک  از پارامترهای مهمی که باید خار
هم به آن بپردازیم، یادگیری گفت وگوکردن است. الان 
نسل جدید فقط برای سرگرمی بلد است گفت وگو کند 
و نمی داند چگونه با مشتری یا افرادی که می خواهد 
با آن هــا تجارت داشته باشد، صحبت کند. ازایــن رو 
به نظرم باید در دانشگاه، درس و واحدی برای یادگیری 

گفت وگوکردن تعریف شود.
این استاد دانشگاه نظرش 
ــاره نسل جدید رشته  درب
ــرافــیــک را چــنــیــن بــیــان  گ
می کند: نسل جدید بسیار 
به کپی کاری اعتقاد دارد و 
دسترسی راحت به اینترنت 
آن ها را تنبل کرده است. 
با وجود این، من همواره 
سر کلاس هایم اصرار دارم 
کــه دانــشــجــویــان از ذهــن 
کنند  خودشان استفاده 
و بهره گیری از ابزارها را در 

اولویت دوم قرار دهند.
او یـــــادآور مـــی شـــود: هنر 
گــرافــیــک مــجــمــوعــه ای از 
توانمندی های مختلف در 
حوزه هنر است و ما به کسی می توانیم 

بگوییم طراح گرافیک که مبانی هنر را بداند، سبک های 
مختلف در دنیا را بشناسد و همچنین عکاسی، نقاشی 
و خوش نویسی بلد باشد. اما الان بسیاری از هنرجویان 
به واسطه استفاده از ابزارها تنبل شده اند و برای یادگیری 
خوش نویسی، نقاشی و... مقاومت می کنند. درواقع 
آن هــا بــاور دارنــد همه چیز را می توانند با استفاده از 
نرم افزار بکشند، اما این تفکر غلط است و خلاقیتشان 

را کم می کند.
محمدیان در پایان صحبت هایش می گوید: به نظرم 
فقط 10درصد هنرجویان نسل جدید خلاق هستند و 
می توانند اتفاقات متفاوتی را در گرافیک مشهد رقم 

بزنند و بقیه خیلی جای کار دارند.

تأثیر زیاد فضای مجازی  

مجتبی ادیبی، طراح گرافیک که مدتی در تهران مشغول 

به فعالیت بوده است، باور دارد خروجی آموزشگاه ها و 
دانشگاه های مشهد نسبت به گذشته بهتر شده است.

او همچنین می گوید: دانشجویان جدید به دلیل وجود 
گاه تر هستند و تا حدودی در جریان  اینترنت خیلی آ
گرافیک روز دنیا قرار دارند. همچنین باتوجه به فعالیت 
آموزشگاه های مختلف در زمینه گرافیک، آن ها فرصت 
این را دارند که در کنار دانشگاه، در فضای دیگری هم 

آموزش ببینند.
این هنرمند همچنین فعالیت آموزشگاه ها و دانشگاه ها 
گر به  در مشهد را مؤثر می داند و یادآور می شود: الان ا
آثاری که در سطح دانشجویی اجرا می شوند نگاه کنید، 
با آثار بهتر و استانداردتری نسبت به گذشته روبه رو 
می شوید که بی شک تأثیر فضای آموزشی است که در 
گی های آثار نسل  مشهد در جریان است.او درباره ویژ
گرافیک فعالیت می کنند نیز  کــه در حــوزه  جــدیــدی 
بیان می کند: هنوز برای قضاوت درباره نسل جدید و 
شاخصه های کاری شان خیلی زود است و باید چند 
گی های کاری آن ها   سال دیگر صبر کنیم تا بتوانیم ویژ

را بررسی کنیم.
ادیبی با اشاره به تأثیر زیاد فضای مجازی بر نسل امروز 
گرافیک، می گوید: نسل جدید به منابع 
بیشتری دسترسی دارد و با ترند روز دنیا 
آشناست. این اتفاق مثبتی است ولی من 
درست نمی دانم که همه چیز هم طبق 

فضای مجازی پیش برود.
این هنرمند همچنین درباره کارایی شیوه 
کلاسیک تدریس نسبت به کارایی حضور 
در کارگاه های انتقال تجربه در دنیای 
ــود آنکه فضای  ــروز، می گوید: بــا وج امـ
کادمیک ما قدیمی اســت و آنچه در  آ
دانشگاه ها تدریس مــی شــود، مطابق 
علم روز دنیا نیست، بازهم نمی توان 
آن را حذف کرد. درواقع ما هم به شیوه 
کارگاه های  کلاسیک تدریس و هم به 
هنروتجربه نیاز داریــم و باید هر دو را 

به موازات هم پیش ببریم.
ــد: آمــــوزش کلاسیک  ــی ده ــه م او ادامــ
به تنهایی پاسخگوی نیاز جامعه امروز 
نیست و نمی تواند خلاقیت ایجاد کند. درواقع دانشجو 
گر می خواهد خلاق باشد، باید منابع دیگر را بررسی و  ا

آثار طراحان مختلف را تماشا کند.
ادیبی برگزاری نمایشگاه و کارگاه های آموزشی را در 
بهبود وضعیت گرافیک در مشهد مؤثر می داند و یادآور 
می شود: متأسفانه این روزها خیلی کم شاهد برگزاری 
کارگاه ها و نمایشگاه های گرافیک در مشهد هستیم که 
علت را هم شاید بتوانیم بی انگیزه بودن هنرمندانمان 
بدانیم. همچنین ما در حوزه گرافیک جشنواره ای در 
حد نام مشهد نداریم که بتواند شورواشتیاقی ایجاد و 

هنرمندان جدید را معرفی کند.
این هنرمند می افزاید: الان فضای کشور به گونه ای است 
که هنرمندان ترجیح می دهند فقط کارهای شخصی 
خودشان را پیگیری کنند و دیگر به دنبال هم فکری و 

فعالیت گروهی نیستند.

کارشناسان درباره ویژگی های طراحان گرافیک جوان می گویند

گاه بدون خلاقیت نسلی آ
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تماشاخانه 

نگارستان 

حامد محمدیان:
  الان دانشجویان فقط به 
قبول شدن فکر می کنند 
و متأسفانه تعداد افراد 
مشتاق در میان آن ها 

بسیار کم است. البته این 
وضعیت در آموزشگاه و 
سپس در کلاس های آزاد 

بهتر است

مجتبی ادیبی: 
 آموزش کلاسیک 

به تنهایی پاسخگوی نیاز 
جامعه امروز نیست و 

نمی تواند خلاقیت ایجاد 
کند. درواقع دانشجو اگر 
می خواهد خلاق باشد، 
باید منابع دیگر را بررسی 
و آثار طراحان مختلف را 

تماشا کند

کاظم خراسانی:  
دانشجویانی موفق تر 

هستند که علاوه بر حضور 
در کلاس های درس، در 
آژانس های تبلیغاتی هم 
حاضر شوند، کارآموزی 

بروند و ارتباط مستقیمی 
با مشتری برقرار کنند و 

تجربه کسب کنند

محمد عنبرسوز

همکاری پیمان معادی در مقام نویسنده و بازیگر 
و سامان مقدم، کارگردان باسابقه و کاربلد سینمای 
ایران، این بار در شبکه نمایش خانگی به تولید و 
پخش سریال »افعی تهران« منجر شده است؛ اثری 
خوش ساخت و آبرومند که کمی سردرگمی و ریتم 
کند، امکان قرارگرفتنش در میان بهترین سریال های 

خانگی سال های گذشته را از آن سلب می کند.
قصه سریال »افعی تهران« بر مدار شخصیتی به نام 
آرمان بیانی شکل می گیرد؛ یک مدرس دانشگاه 
که سال ها درصــدد ساختن یک  و منتقد سینما 
فیلم سینمایی بــوده، اما هیچ وقت موفق نشده 
است. با درزکــردن اخباری از یک قاتل زنجیره ای 
که به افعی تهران مشهور اســت، آرمــان بیانی هم 
عزمش را جزم می کند تا بتواند فیلمی را بر اساس 
زندگی این قاتل بسازد. دلیل اصلی مصمم شدن 
شخصیت اصلی سریال »افعی تهران« برای ساختن 
این فیلم، نوع طعمه های افعی تهران است؛ کسانی 

که سابقه کودک آزاری داشته اند.
کــار همه چیز خــوب و امیدوارکننده  تــا اینجای 
به نظر می رسد و مخاطب آماده می شود که با یک 
درام روان شناسانه و جنایی روبه رو شود، درامی 
که وجه روان شناختی آن ناظر به شخصیت افعی 

تهران است. در ادامــه اما همه بار روان شناسانه 
»افعی تهران« به شخصیت آرمان بیانی اختصاص 
می یابد و هنوز خبری از قاتل قطعی و پیچیدگی های 
روانی شخصیت او در سریال نیست. عجیب اینکه 
در قسمت های منتشرشده از »افعی تهران« اساسا 
خبری از مسائل جنایی هم نیست و در عوض، 
کمدی، بخشی از  سکانس هایی با حــال وهــوای 

فضای اثر را پر می کنند.
مشکل بــزرگ قسمت های منتشرشده از سریال 
»افعی تهران« کندبودن ضرب آهنگ قصه و تزریق 
بیش ازحد آرام اطلاعات است. از اولین رویارویی 
گفته می شود افعی تهران  که  آرمــان بیانی با زنی 
است، تا زمانی که دیــدار این دو شخصیت شکل 
می گیرد، بیشتر از یک قسمت فاصله وجود دارد 
و سکانس های اضافی به قدری پرتعداد هستند 
که تدوین دوباره آن ها می تواند تعداد قسمت ها 

را کم کند.
بااین حال، شکی نیست که فیلم نامه »افعی تهران« 
درحال انجام کاشت های پرشماری است که بیشتر 
آن ها را با استفاده از فلش بک ها به دوران کودکی 
آرمان طراحی می کند. از این منظر می توان امیدوار 
بود که سریال در قسمت های آینده به برداشت های 
جذابی برسد و به خوبی از این مقدمات طولانی 
بهره برداری کند. می توان حدس زد که بخشی از این 

برداشت ها به اتاق درمان مربوط می شود؛ جایی که 
شخصیت اصلی قصه برابر بروز گذشته و درونیاتش 
گر این مقاومت بشکند، احتمالا  مقاومت می کند و ا
چهره آرمان بیانی کامل تر و انگیزه های شخصی 
او روشن تر خواهد شد. علاوه بر این، نوع ارتباط 
پدر و پسر در این مجموعه تلویزیونی، نوآورانه و 
کارآمد است؛ یعنی این نوع ارتباط والدین با فرزندان 
مطلوب نیست، اما باورپذیر و حاوی نکات تربیتی 
ویژه ای است که می تواند برای والدینی که احساس 
می کنند رابطه آن ها با فرزندانشان مخدوش شده 

است، تأمل برانگیز باشد.
از منظر اجرایی، »افعی تهران« سریالی خوش ساخت 
و جذاب است که بازی های یکدست و مطلوبی دارد. 
حضور بازیگران شناخته شده، کاربلد و محبوبی مثل 

پیمان معادی، مریلا زارعی و سحر دولتشاهی، با 
هدایت دقیق بازی ها که توسط سامان مقدم انجام 
شده، کیفیت بازی های این مجموعه را بیشتر کرده 
است؛ هرچند برخی هنرپیشه های فرعی اجرای 
ضعیفی دارند. حضور چهره هایی مثل امین حیایی، 
گرچه خالی از  نیما حسنی نسب و هومن سیدی هم ا
وجه تبلیغاتی نیست، با جو سریال هم خوانی دارد.

گرایی بین عناصر  کم اشتباه و هم  برداری  فیلم 
مختلفی ازجمله صحنه، لباس، گریم و... نشان دهنده 
تبحر و تجربه کارگردان است؛ هرچند سامان مقدم 
در گرفتن نماهای بسته از چهره بازیگران اصلی یا 
عبوری، قدری زیاده روی می کند و فلش بک های 
پرتعداد و مبهمی را لابه لای اثر می گنجاند تا مخاطب 

را به تماشای ادامه سریال تشویق کند.

چشم به راه افعی واقعی
نگاهی به سریال »افعی تهران« ساخته سامان مقدم

 
چارسوق 

هنر

تقدیر شورای عالی انقلاب فرهنگی از »رستگاری« 

شورای عالی انقلاب فرهنگی 
در جـــلـــســـه ای بـــا حــضــور 
کارگردان و بازیگران سریال 
»رســـتـــگـــاری«، از عــوامــل 
یــن مجموعه تلویزیونی  ا
ــرد. بــه گــزارش  ــ ــی ک ــدردانـ قـ
ــا، در ایـــــن جــلــســه  ــنـ ــسـ ایـ
حجت الاسلام  والمسلمین  
 ، ه پنا و لحسین خسر ا عبد
دبیر شــورای عــالــی انقلاب 

فرهنگی، دربــاره گیرایی داستان »رستگاری« گفت: این سریال 
توانست مردم را با سلایق مختلف پای تلویزیون بنشاند. 

 شکیبا افخمی راد

کــز آمــوزش گرافیــک در مشــهد نســبت بــه ســال های گذشــته افزایــش پیــدا کرده انــد و   امــروزه مرا

گزارش
کز رســمی و غیررســمی مختلفی آموزش داده می شــود؛ اما آیا این وضع به خروجی  این رشــته در مرا

بیشــتری در بازار کار منجر شــده اســت؟ 
«، بــرای شناســایی نقــاط قــوت و ضعــف  وز جهانــی »گرافیــک زمــان بــا فرارســیدن ر مــا هم 
رســی وضعیــت نســل جدیــد هنرجویــان  کــز رســمی و غیر رســمی مشــهد و بر گرافیــک در مرا یــس  فعلــی تدر
کــه  یم  یــا شــد ه جو ر بــا ین  ا ر ا د ر هــا  ن  آ و نظــر  فتیــم  ر فیــک  ا گر ح  ا س و طــر ر مــد غ ســه  ا ســر فیــک به  ا  گر

در ادامــه می خوانید.

نگارخانه آسمان میزبان نمایشگاه گروهی »درون«

ــی حجم  ــروه نــمــایــشــگــاه گ
پنجشنبه  ز  و ر  » ن و ر د «
6اردیبهشت در نگارخانه 
ــد. در  ــان افــتــتــاح شــ ــمـ آسـ
ایــن نمایشگاه آثــار فهیمه 
ثـــوابـــی، ســیــمــا حــســیــنــی، 
کـــــرم  ع، ا یــــــدون زار فــــــر
زاده غـــلام، سمیه سریری، 
مریم طباطبائی مشهدی، 
ملیکا عباچی، امیرحسین 

کیهانی، سحر لواسانی، فائزه محمدی، آیدا نخعی، نجمه وفایی 
و یاسمین هادیان مهر به نمایش گذاشته شده است. نمایشگاه 
»درون« تــا سه شنبه 11اردیبهشت ادامـــه دارد و علاقه مندان 
می توانند برای بازدید از آثار آن از ساعت18 تا 21 به نگارخانه آسمان 

واقع در وکیل آباد38 مراجعه کنند.

افتتاح نمایشگاه »بی شهرنشین«

نمایشگاه انفرادی نقاشی 
ــروز  ــ »بــی شــهــرنــشــیــن« دی
7اردیبهشت در نگارخانه 
رادیـــن آغــاز بــه کــار کــرد. در 
عه  ه مجمو یشگا یـــن نما ا
آثـــار نــقــاشــی کیمیا خــادم 
در معرض دیــد عموم قــرار 
گــرفــتــه اســــت. نــمــایــشــگــاه 
نقاشی »بی شهرنشین« تا 
12اردیبهشت  چهارشنبه 

ادامه دارد و علاقه مندان می توانند برای بازدید از آثار آن از ساعت17 تا 
ک137 مراجعه  21 به نگارخانه رادین واقع در حامدجنوبی12 پلا

کنند.

روز جهانی گرافیک


